
 

   

 

Schriftelijke vragen – Prioriteren van veilige oversteekplaatsen!    
Steeds vaker bereiken ons signalen dat oversteekplaatsen in de gemeente Woerden als onveilig worden 
ervaren. Eerder heeft het college aangegeven dat er geen middelen beschikbaar zijn om deze 
oversteekplaatsen aan te pakken. Dit is zorgelijk. Het college kiest ervoor om kleine aanpassingen te doen 
zoals het snoeien van bosschages. Echter, het is zo dat dergelijke ingrepen amper effect hebben, omdat 
dit niet meteen tot gevolg heeft dat een oversteekplaats daadwerkelijk veiliger wordt of gebruikers het 
gevoel hebben dat ze veilig kunnen oversteken.   
 

In de gemeente Woerden zijn er oversteekplaatsen met een hoger risico op onveilige situaties. Daarnaast 
zijn er oversteekplaatsen waarbij er sprake is van een subjectief gevoel van onveiligheid. Uiteraard is het 
niet realistisch om te verwachten alle gevoelens van onveiligheid worden weggenomen, maar de 
oversteekplaatsen met een hogere risico en de ontvangen signalen van de Polanerbaan, Rivierenlaan en 
Hollandbaan maken dat er kritisch moet worden gekeken naar de oversteekplaatsen.   
 

 

Gelet op bovenstaande hebben wij de volgende vragen:   
1. Hoeveel meldingen heeft de Gemeente Woerden ontvangen in het jaar 2022 waarbij inwoners 
hun zorgen hebben geuit over de veiligheid bij oversteekplaatsen? Graag een overzicht van de aard 
van de melding met bijbehorende locatie.  
2. Welke oversteekplaatsen met een hoger risico op onveilige situaties zijn er bij het college 
bekend?   
3. Zijn er door het college signalen ontvangen van verkeersdeskundigen, bijv. VVN, aangaande 
onveilige oversteekplaatsen?   
4. Kan het college een inschatting maken van het bedrag dat nodig is om de oversteekplaatsen met 
een hoger risico op onveilige situaties veiliger te maken?   
5. Lopen er op dit moment projecten waarbij het college samen met de provincie optrekt om 
oversteekplaatsen veiliger te maken?   
 
 

Met een veilige groet,   

  
Malik Arbaj, Woerden&Democratie  
 
 


